
WNIOSKI, POSTULATY I ZAPYTANIA Z SESJI RADY MIEJSKIEJ MIKOŁOWA 

NR V/5/2019 Z DNIA 5 LUTEGO 2019 ROKU 

 

1. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mikołowa Michał Rupik wystąpił z wnioskiem 

formalnym o omówienie na najbliższym posiedzeniu Komisji RM nr 3 ds. Gospodarki 

Miejskiej regulaminu budowy sieci kanalizacyjnej oraz o rozważenie możliwości zmian  

w tym zakresie. ZIM 

 

2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska 

zaproponowała, aby we wrześniu tematem wiodącym sesji RM był system ciepłowniczy  

w Mikołowie.  ZIM 
 

3. Radna Stanisława Hajduk-Bies: 
- wystąpiła z wnioskiem, aby na mapkach, które są dołączane do projektów uchwał 

umieszczane były oznakowania ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego; BGP 
- zwróciła się z prośbą, aby w każdym przypadku indywidualnego przekształcania gruntu 

powyżej 1 hektara w pierwszej kolejności była przeprowadzana wizja lokalna. BGN→BGP 

 

4. Radny Sylwester Czarnota w imieniu mieszkańców budynku, który znajduje się  

na os. A. Mickiewicza 46 zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości przeniesienia 

śmietnika w okolice torów kolejowych. ZGL 
 

5. Radny Krzysztof Jakubiec zadał pytanie, na jakim etapie są prace związane  

z powiększeniem obszaru metropolii? Wyjaśnił, że temat dotyczy terenów pomiędzy 

Wzgórzem Kamionka a ul. Podleską, które nie były ujęte w obszarze metropolii, a co za tym 

idzie nie zostały objęte planami podczas budowy kanalizacji. ZIM    

 

 

          Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa    

 

                                                                              Katarzyna Syryjczyk-Słomska 

 

 

 


